
Referat generalforsamling Royal Copenhagen skate 

d.2.12.2020 
 
 
Valg af dirigent  
 
Semir Catovic vælges som dirigent.  
 
- Valg af referent  

 
Semir vælges også som referent.   
 
- Formandens beretning  
 
Formanden beretter at RCS har haft et pisse godt i år. Det strømmer til med nye medlemmer og 

skateboarding er til for alle og har aldrig stået stærkere. Der er aldrig blevet skatet så meget som nu og 
det mærker vi også i RCS.  
Men når vi kaster blikket over året der gik, kommer vi ikke udenom, at nævne, at også vores forening 
har været voldsomt ramt af corona situationen. Konkret har den sat en stopper for ca. 80pct af vores 
aktiviteter.  
Formanden vil på vegne af bestyrelsen sige stort tak for medlemmernes opbakning, om den store 
indsats, som alle frivillige har bidraget med i år. I med til at bygge en stærk forening og uden jer ingen 

RCS – så tusind tak for det.  
Corona skal ikke stå i vejen for os og vores visioner, derfor planlægger vi i det kommende år fem store 
konkurrencer og en lang række aktiviteter.  
Endnu engang vil jer takke alle medlemmerne der støtter op og som formand vil jeg sige tak og hvis I 
har mig som formand så stille jeg gerne op igen.   
 
 

- Fremlæggelse af regnskab og budget  
 

Ole fremlægger regnskab samt budget. Det hele ser rigtig fint ud. RCS har fået tilsagn om en ny tilskud 
i 2021. Der har været en flot stigning i medlemmerne og aktuelt er vi på 868 medlemmer.  
RCS har desuden indsendt alt til tide og der kommer derfor fuld støtte til næste år. Første rate 
forventes i januar 2021.  

 
I år har RCS ikke brugt særlig mange penge. Dette skyldes bla. en større bevilling fra Københavns 
kommune og aflysning af lang række aktiviteter grundet covid19, som formanden også har berettet om 
indledningsvis.  
Budgetmæssigt ser det derfor rigtig fint ud og overskuddet forventes at blive brugt til næste år.  
 
Generalforsamlingen godkender årsrapporten, budget samt kontingent, som medlemmerne accepterer. 

Kontingent fastsættes til 150 kr. pr. medlem pr år.  
 
På bankkontoen ligger d.d. ca. 339.000 kr.  
 
 

- Indkommende forslag  
 

Der er indspark omkring næste års aktiviteter, herunder store events, som bestyrelsen også vil drøfte 
på kommende bestyrelsesmøde. Mere konkret er der tale om kvalifikationskonkurrencer til OL, CPH 
open etc. – Der er ikke endeligt blevet besluttet noget her blot at bestyrelsen tager en drøftelse om 
RCS’s eventuelle involvering i afvikling af konkurrencer til næste år.  
 
- Valg af bestyrelsesmedlemmer – 4 er på valg  

 
Alle medlemmer stiller op og er genvalgt til bestyrelsen.  
Det drejer sig om:  
 
Rasmus Lolholm  



William Frederiksen  
Mischa Gundmann 
Ole Ambrosius  
 
- Evt.  
 

Rasmus stille et spørgsmål vedr. DM og OL og om der skal holdes DM i København eller Herning. 
Bestyrelsen er vurderer at vi klart må holde det i København, da det er RCS’s hjemmebane. 
 
Tak for god ro og orden.  
 
 

Ref. Semir  
  
 


